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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το 14ο πρακτικό της τακτικής συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Ξάνθης, της 9ης 
Οκτωβρίου 2017 
 
Αριθ. απόφασης  87       Περίληψη 
                                                                                     Λήψη απόφασης για την οριστική ή μη αφαίρεση 
                                                                                     της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του κατ/τος 
                                                                                     «ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ-ΜΠΑΡ», ιδιοκτησίας της εταιρείας 
                                                                                     «ΜΙΓΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ & Σια Ο.Ε.» , που 
                                                                                     βρίσκεται στη οδό Βασ. Σοφίας 5, στην Ξάνθη 
 
    Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό Κατάστημα σήμερα 9 Οκτωβρίου 2017, ημέρα Δευτέρα και ώρα 
14.30 μ.μ. συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Ξάνθης, ύστερα από 
την αριθ.πρωτ.42447/2-10-2017 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου της (Αντιδημάρχου Ξάνθης) 
Γκιρτζίκη Αλεξίας,  όπου επιδόθηκε κανονικά στον καθένα από τα μέλη της Επιτροπής σύμφωνα με το 
άρθρο 75 του Ν. 3852/10, προκειμένου να συζητηθούν τα ακόλουθα θέματα της ημερήσιας διάταξης και 
να παρθούν σχετικές αποφάσεις. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο εννέα (9) μελών βρέθηκαν παρόντα εννέα (9) μέλη 
δηλαδή :  
ΠΑΡΟΝΤΕΣ:       ΑΠΟΝΤΕΣ: 
1.Γκιρτζίκη Αλεξία (πρόεδρος)      
2. Γουναρίδης Στυλιανός                                                         
3 Ιγιαννίδης Στέφανος                                                            
4. Κυριακίδης Αλέξανδρος 
5. Κίρατζη Ερκάν  
6. Λομβαρδέας Μιχαήλ                                                            
7. Φανουράκης Εμμανούηλ 
8. Χαριτωνίδου Ειρήνη 
9. Χασάν Ολγού Ορχάν 
Γίνεται μνεία ότι στη θέση του τακτικού μέλους κ. Σδρέβανου Μαρίνου κλήθηκε και παρουσιάστηκε ο κ. 
Κίρατζη Ερκάν. 
  
   Η Πρόεδρος Γκιρτζίκη Αλεξία κήρυξε την έναρξη της τακτικής συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας 
Ζωής και εισηγούμενη το 7

ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη της επιτροπής την 

αριθ.πρωτ.38016/06-09-2017 εισήγηση του τμήματος αδειοδοτήσεων & εμπορικών δραστηριοτήτων του 
Δήμου Ξάνθης, η οποία έχει ως εξής: 
ΣΧΕΤ:  

1. Οι διατάξεις του αρ. 80 του Ν. 3463/06 σχετικά με τα καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος.  
2. Οι διατάξεις του αρ. 73 του Ν.3852/10 σχετικά με τις αρμοδιότητες της Επιτροπής Ποιότητας 

Ζωής.  
3. Οι διατάξεις του Π.Δ.180/79(ΦΕΚ 46/79) άρθρο 2 παρ. 2 όπως τροποποιήθηκε με το 

Π.Δ.457/90(ΦΕΚ 175/τ.α./90) που αναφέρει ότι :εάν μετά από 3 αποφάσεις προσωρινής 
αφαιρέσεως της άδειας λειτουργίας καταστήματος στις οποίες συνυπολογίζονται και τυχόν 
αποφάσεις προσωρινής αφαιρέσεως που εκδόθηκαν ή θα εκδοθούν σύμφωνα με τις προϊσχύουσες 
διατάξεις, βεβαιωθεί εκ νέου παράβαση των διατάξεων του ΠΔ 180/79, εντός έτους από την 
έκτιση της τελευταίας προσωρινής αφαιρέσεως, η άδεια λειτουργίας του καταστήματος δύναται 
να αφαιρείται οριστικά με απόφαση του οικείου δημοτικού οργάνου.  

4. Οι διατάξεις του Ν.2307/95 άρθρο 11(ΦΕΚ 113/τ.α./1995). 
5. Η υπ’ αριθ. 635/99 άδεια ίδρυσης και  λειτουργίας του εν θέματι καταστήματος   
6. Η Απόφαση Δημάρχου Ξάνθης αριθ. 1449/04-08-2014 περί προσωρινής αφαίρεσης της άδειας 

ίδρυσης και λειτουργίας του ως άνω καταστήματος (εκτελέστηκε σφράγιση 04-08-2014) δυνάμει 
των παρακάτω εγγράφων του Αστυνομικού Τμήματος , με τα οποία βεβαιώθηκαν παραβάσεις του 
Π.Δ. 180/79 ως εξής:  

 1020/4127/139-α’/10-06-2014 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά 30’ λεπτά)  
 1020/4127/141-α’/08-07-2014 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά 45’ λεπτά) 
 1020/4127/142-α’/29-07-2014 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά 39’ λεπτά) 
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7. Η Απόφαση Δημάρχου Ξάνθης αριθ. 661/15090/20-04-2015 περί προσωρινής αφαίρεσης της 
άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του ως άνω καταστήματος (εκτελέστηκε σφράγιση 18-05-2015 
λόγω προσωρινής διαταγής αναστολής εκτέλεσης) δυνάμει των παρακάτω εγγράφων του 
Αστυνομικού Τμήματος , με τα οποία βεβαιώθηκαν παραβάσεις του Π.Δ. 180/79 ως εξής:  

 1020/4127/136-α’/03-08-2013 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά μία (1) ώρα και 15’ 
λεπτά)  

 1020/4127/137-α’/08-09-2013 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά μία (1) ώρα και 48’ 
λεπτά)  

 1020/5/591-β’/16-05-2014 (εργαζόμενη χωρίς άδεια)  
8. Η Απόφαση Δημάρχου Ξάνθης αριθ. 2434/57074/57143/08-12-2015 περί προσωρινής αφαίρεσης 

της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του ως άνω καταστήματος (εκτελέστηκε σφράγιση 08-12-
2015) δυνάμει των παρακάτω εγγράφων του Αστυνομικού Τμήματος , με τα οποία βεβαιώθηκαν 
παραβάσεις του Π.Δ. 180/79 ως εξής:  

 1020/4127/145-γ’/02-07-2015 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά 30’ λεπτά)  
 1020/4127/147-α’/27-12-2015 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά μία (1) ώρα και 20’ 

λεπτά)  
 1020/4127/148-γ’/23-11-2015 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά 35’ λεπτά)  
 1020/4127/149-α’/27-11-2015 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά 25’ λεπτά)  
 1020/4127/150-α’/02-12-2015 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά μία (1) ώρα και 5’ 

λεπτά)  
9. Η Απόφαση Δημάρχου Ξάνθης αριθ. 1466/31838/20-08-2016 περί προσωρινής αφαίρεσης της 

άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του ως άνω καταστήματος (εκτελέστηκε σφράγιση 03-12-2016) 
δυνάμει των παρακάτω εγγράφων του Αστυνομικού Τμήματος , με τα οποία βεβαιώθηκαν 
παραβάσεις του Π.Δ. 180/79 ως εξής:  

 1020/4127/151-α’/08-01-2016 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά μία (1) ώρα και  35’ 
λεπτά)  

 1020/4127/152-α’/25-02-2016 (παραβίαση ωραρίου μουσικής 30’ λεπτά)  
 1020/4127/153-γ’/04-08-2016 (παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά μία (1) ώρα και 30’ 

λεπτά)  
10. Το υπ’ αριθ. πρωτ. 1020/4127/154-α’/06-09-2016 έγγραφο του Αστυνομικού Τμήματος Ξάνθης 

με το οποίο διαπιστώθηκε παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά 15’ λεπτά. 
11. Το υπ ‘ αριθ. πρωτ. 1020/4127/159-δ’/08-03-2017 έγγραφο του Αστυνομικού Τμήματος Ξάνθης , 

σύμφωνα με το οποίο διαπιστώθηκε στις 25-02-2017 παραβίαση ωραρίου μουσικής κατά μία (1) 
ώρα και 57’ λεπτά και υποβλήθηκε μήνυση σύμφωνα με την υπ’ αριθ. 1020/4127/159-γ’/09-03-
2017 υποβλητική αναφορά του Αστυνομικού Τμήματος Ξάνθης στον κ. Δημόσιο Κατήγορο. 

12. Το αριθ. πρωτ. 36360/28-08-2017 έγγραφο της υπηρεσίας μας περί προηγούμενης ακροάσεως 
ενδιαφερόμενου. 

13. Το αριθ. πρωτ. 37616/04-09-2017 έγγραφο αντιρρήσεων-απόψεων της ενδιαφερόμενης εταιρίας 
«ΜΙΓΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ & Σια Ο.Ε.»   

Σας αποστέλλω τα ανωτέρω προαναφερόμενα έγγραφα του ως άνω καταστήματος και παρακαλώ να 
εισηγηθείτε στην Επιτροπή σας τη λήψη απόφασης για την οριστική ή μη αφαίρεση της υπ’ αριθ. 635/99  
άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του ανωτέρω καταστήματος, λόγω της έκτισης τριών (3) αποφάσεων 
προσωρινής αφαίρεσης της άδειας λειτουργίας του και βεβαίωσης εκ νέου παράβασης εντός έτους από 
την έκτιση της τελευταίας προσωρινής αφαίρεσης, σύμφωνα με τις διατάξεις του Π.Δ.180/79(ΦΕΚ 
46/79) άρθρο 2 παρ. 2. 

Επακολούθησε συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονικό αρχείο που τηρείται 
στο αρχείο του γραφείου της ΕΠΖ. 

Στην συνέχεια η Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο σύμβουλο κ. Εμμανουήλ Φανουράκη ο οποίος στην 
τοποθέτησή του είπε τα εξής: Αγαπητοί συνάδελφοι να ξεκινήσω ορμώμενος από μία παρατήρηση που 
έκανε ο κ. Ιγιαννίδης στον κ. Κυριακίδη που είπε , είπατε ότι για αυτό είμαστε στον εισαγγελέα με την 
υπόθεση του «DE NOVO» . Λοιπόν χωρίς να θέλω να πω κάτι προσωπικό για τον κ. Ιγιαννίδη. Αγαπητοί 
συνάδελφοι εδώ μέσα έχουμε εκλεγεί και κληθεί όλοι για να παίρνουμε πολιτικές αποφάσεις , αν θέλαμε 
να αφήσουμε τα θέματα στις υπηρεσίες και στο νόμο ή στις υπηρεσίες καλύτερα θα ενεργούσαν οι 
υπηρεσίες, ο ίδιος ο νόμος , ο ίδιος ο νομοθέτης μας δίνει το δικαίωμα να αξιολογήσουμε αν οι 
παραβάσεις οι οποίες έχουν γίνει θίγουν το δημόσιο συμφέρον ή όχι. Δεν θα μπω στην διαδικασία να σας 
θυμίσω προηγούμενες αποφάσεις που έχετε πάρει εσείς οι ίδιοι , η ίδια Δημοτική Αρχή, αν όχι τα ίδια 
άτομα, αν όχι τα ίδια άτομα η ίδια Δημοτική Αρχή , αλλά θέλω να σας πω το εξής: Εγώ θα πάω και μία 
και δύο και τρείς και δέκα φορές στον εισαγγελέα γιατί δεν θα κλείσω κατάστημα γιατί παραβίασε το 
ωράριο λειτουργίας του για πέντε , δεκαπέντε, πενήντα πέντε, δύο ώρες.  Εδώ πέρα εμείς σαν Δήμος 
Ξάνθης είμαστε υποχρεωμένοι να ανοίγουμε επιχειρήσεις και όχι να κλείνουμε επιχειρήσεις αγαπητοί 
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συνάδελφοι γιατί κάποιοι έτσι το θέλουν , εδώ πέρα είμαστε στην πόλη μας για να βοηθάμε τους 
επιχειρηματίες όχι παράνομα , όχι παράνομα αλλά ούτε να κλείνουμε άλλους  επιχειρηματίες με μία 
ματιά και άλλους επιχειρηματίες μα μία άλλη ματιά . Εδώ πέρα ο ίδιος ο νόμος που δεν το έχετε 
καταλάβει μάλλον σας δίνει την δυνατότητα και σας λέει ξεκάθαρα ότι δύναται, πιστεύετε λοιπόν 
αγαπητοί συνάδελφοι ότι οι παραβάσεις που έχουν κάνει οι συγκεκριμένοι  επιχειρηματίες είναι 
παραβάσεις οι οποίες έχουν πουλήσει ναρκωτικά , έχουν βάλει ανήλικα και έχουν δώσει ποτά , έχουν 
ασελγήσει εις βάρος των πολιτών της πόλης; Ζείτε σε άλλη πόλη; Δεν τα βλέπετε; Μάλλον ζείτε στον 
δικό σας μικρόκοσμο μάλλον και δεν βλέπετε. Δεν είναι υβριστικές. Που έβρισα κ. Πρόεδρε , μην με 
διακόπτετε, δεν σας είπα δεν ξέρω τι σας γίνετε , σας είπα ότι μάλλον δεν βλέπετε , υπάρχει μεγάλη 
διαφορά αυτό που λέω.  

Αγαπητοί συνάδελφοι με όλη την ευθύνη που σας διακρίνει και με όλα αυτά που πρέπει να 
αποφασίσετε , είναι πολύ κακό για μία πόλη , είναι πολύ κακό για όλους αυτούς τους εργαζόμενους και 
επιχειρηματίες που βρίσκονται εκεί να τους πάρουμε σήμερα την άδεια την οριστική αφαίρεση αδείας 
γιατί παραβίασαν το ωράριο λειτουργίας, το ωράριο λειτουργίας μουσικής κατά πενήντα , εικοσιπέντε 
και τριανταπέντε λεπτά. Θα σας πω μία δική μου περίπτωση σαν πρώην επιχειρηματίας που είχε έρθει η 
αστυνομία για να μας γράψει γιατί είχαμε την παραβίαση ωραρίου μουσικής, σε αυτό που είπε ο κ. 
Γιαλάογλου είναι πού σημαντικό. Ήρθε και μου λέει έχετε κόσμο μέσα με ανοιχτά τα φώτα , ξέρετε τι 
τον είπα, από την στιγμή που δεν φεύγουνε είστε υποχρεωμένος μαζί με εμένα να συλλάβετε  και αυτούς 
γιατί δεν φεύγουν από το κατάστημα. Αλλά το πιο βασικό αυτό που δεν δώσατε διάσταση μάλλον στο 
Κυβερνείο γιατί δεν  θέλατε αλλά πρέπει να το δώσετε εδώ γιατί έχει καμία σχέση και δεν αξίζει αυτή η 
επιχείρηση να τιμωρείται γιατί κυνηγάει η διοίκηση του Δήμου κάποιον συγκεκριμένο επιχειρηματία , η 
διοίκηση το «BAISER» τώρα μιλάω, δεν πρέπει να τιμωρείται για αυτό το λόγο αυτή τη στιγμή είναι 
πολύ άδικο. Είναι ότι όπως και το Κυβερνείο έτσι και σε αυτό η παράβαση που επικαλείσθε η τελευταία 
παράβαση από το 2013 και τώρα είναι την περίοδο των αποκριών είναι Παρασκευή των αποκριών και 
έρχεστε εσείς που ο ίδιος ο νομοθέτης σας δίνει το δικαίωμα και λέει δύναται να πείτε ότι η παράβαση 
αυτή τις απόκριες που δεν υπάρχει το εθιμοτυπικό δίκαιο για σας είναι παράβαση η οποία πρέπει να 
αφαιρέσουν μία άδεια από μία επιχείρηση , είναι παράβαση η οποία πρέπει να στείλουν πενήντα 
εργαζομένους στο σπίτι τους αύριο , εσείς οι ίδιοι που διοργανώνουμε εμείς οι ίδιοι το καρναβάλι, 
διοργανώνουμε εμείς τις απόκριες για αυτή την παράβαση , εσείς οι ίδιοι λέτε και η υπηρεσία ότι πριν το 
καλοκαίρι δεν εφαρμοζόταν αυτό και έρχεστε και λέτε αντί να το εφαρμόσουμε από την ημέρα που 
διαπιστώσαμε ότι κάναμε λάθος , γιατί η υπηρεσία λέει ότι διαπιστώσαμε ότι έγινε λάθος και προφορικά 
η νομική υπηρεσία που η νομική υπηρεσία όποτε θέλει έχει όνομα και όποτε θέλει δεν έχει όνομα για σας 
τους συναδέλφους εδώ , γιατί εγώ θέλω να μάθω ποιος το είπε από την νομική υπηρεσία έστω και 
προφορικά αυτό, έρχεστε και λέτε θα το εφαρμόσουμε πριν από αυτή την διάταξη και γιατί να μην το 
εφαρμόσουμε μετά από αυτήν τη διάταξη και να ενημερώσουμε ως οφείλουμε όλες τις επιχειρήσεις και 
να πούμε κοιτάξτε να δείτε μέχρι χθες κάναμε λάθος από εδώ και πέρα όμως να ξέρετε φωνάξτε τον 
εκπρόσωπο των επιχειρηματιών, των εκπρόσωπο των «Καφέ – Μπαρ» , από εδώ και πέρα να ξέρετε ότι 
ισχύει αυτό , ποιος αποφάσισε λοιπόν , ποιος αποφάσισε λοιπόν να πάμε πίσω και όχι μπροστά , το 
φέρατε εδώ να το αποφασίσουμε; Όχι. Έχω το χρόνο μου και ξέρετε. Κρατήστε το χρόνο μου. Το ξέρετε; 
Όχι. Αποφασίζουμε λοιπόν σήμερα για δύο επιχειρήσεις. 

Λοιπόν επειδή πιστεύω ότι υπάρχει η ξεκάθαρη πολιτική δίωξη για ένα συγκεκριμένο κατάστημα 
είναι άδικο , πρώτον να τιμωρείται ένα άλλο κατάστημα γιατί ξέχασα να ρωτήσω και ήθελα να το 
ρωτήσω πως το «BAISER» που είναι από το 2013 στο  Κυβερνείο πρώτα κοινοποιήθηκε  στο  Κυβερνείο 
, πρώτα κοινοποιήθηκαν όλες οι αποφάσεις και οι αντιρρήσεις στο Κυβερνείο και μετά ξαφνικά δεν θα 
πω από ένα εύλογο ερώτημα δικό μου κινητοποιήθηκε να μην μπει μόνο το να μπει και μια άλλη 
επιχείρηση για να μην υπάρχει θέμα. Πάρτε όλες τις ημερομηνίες, που τις έχετε εδώ μπροστά σας και 
δείτε πότε  κοινοποιήθηκαν τα χαρτιά στο  «BAISER»  και πότε στο Κυβερνείο. Πάρτε όλες τις 
εισηγήσεις , πρώτα πήγε στο Κυβερνείο που είναι ετεροχρονισμένα και το «BAISER»  που έχει από το 
13 δεν το ακουμπήσατε. Ξέρετε γιατί δεν το ακουμπήσατε το «BAISER» ; Γιατί βάλατε το  Κυβερνείο. 
Για αυτό ακριβώς το λόγο βάλατε ένα άλλο κατάστημα για να μην έχετε καμία αντίρρηση για αυτό που 
σας λέω. Λοιπόν αφήστε το πολιτικό εγώ θα σας πάω στο ουσιαστικό , είναι άδικο για μια επιχείρηση η 
οποία εκπροσωπεί και έχει τόσους εργαζόμενους και όταν ο ίδιος ο νομοθέτης σας δίνει το δικαίωμα του 
δύναται να την τιμωρείται γιατί παραβίασε το ωράριο λειτουργίας , γιατί ο Δήμος κατάλαβε το καλοκαίρι 
του 2017 ότι κάνει λάθος και έρχεται με μία παράβαση την Παρασκευή των αποκριών και κλείνει αυτά 
τα μαγαζιά , είναι άδικο. Η δική μας τοποθέτηση είναι ξεκάθαρα όχι στην ανάκληση της αδείας και πάμε 
όχι μία φορά , δέκα φορές στον εισαγγελέα γιατί θέλουμε να ανοίγουμε μαγαζιά και όχι να κλείνουμε.  
Για να συμπληρωθεί η τοποθέτηση μου γιατί το ξέχασα πάνω στον ειρμό όλων αυτών που ήθελα να πω . 
Ότι ένας ακόμα λόγος ο οποίος λέμε όχι στην ανάκληση της άδειας είναι ότι μέχρι σήμερα που μιλάμε 
δεν υπάρχει ούτε μία καταδικαστική απόφαση για όλες αυτές τις παραβάσεις που περιγράφονται.   
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Η δημοτική σύμβουλος κ.  Ειρήνη Χαριτωνίδου δήλωσε ότι δεν ψηφίζει την οριστική αφαίρεση διότι  
οι παραβάσεις που υπάρχουν δεν θίγουν το δημόσιο συμφέρων και ο ίδιος ο νομοθέτης τους έχει θέσει 
στο αρχείο.                              
Τέλος η Πρόεδρος κάλεσε την Επιτροπή ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Η  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση 
και όλα τα παραπάνω  

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

Την οριστική αφαίρεση της υπ’ αριθ. 635/99  άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του ανωτέρω 
καταστήματος για όλους τους λόγους που αναφέρονται στην εισήγηση της υπηρεσίας και λόγω της 
έκτισης τριών (3) αποφάσεων προσωρινής αφαίρεσης της άδειας λειτουργίας του και βεβαίωσης εκ νέου 
παράβασης εντός έτους από την έκτιση της τελευταίας προσωρινής αφαίρεσης, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του Π.Δ.180/79(ΦΕΚ 46/79) άρθρο 2 παρ. 2. 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Εμμανουήλ Φανουράκης, Ειρήνη Χαριτωνίδου για τους 

λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της απόφασης. 

Ο κ. Αλέξανδρος Κυριακίδης ψήφισε Λευκό. 
.……………………………………………………………………………………………………………… 
Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 87/2017. 
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί.   

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
Η Πρόεδρος                   Τα Μέλη  
Γκιρτζίκη Αλεξία        (Ακολουθούν υπογραφές   
(Υπογραφή)          των παρόντων μελών) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 10/10/2017 

    Με εντολή Δημάρχου 
Η Γραμματέας της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

 
 

 

Αικατερίνη Τσαπαδίκου 
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